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InterpeIacia w sprawie stosowania w Mikołowie ,.standardów dostepności ruchu pieszvch dla miast

i gmin GórnośIasko-Zagłebiowskiei Metropolii (GZMl"

Szanowny Panie Burmistrzu,

Górnośląsko-Zagłębiowska Metropolia wydata dokument dotyczący standardów dostepnoŚci ruchu

pieszvch. wypracowany w oparciu o Wrocławskie Standardy Kształtowania Przestrzeni Miejskich

Przyjaznych Pieszym, w konsultacji z przedstawicielami miast i gmin tworzących Metropolię,

przedsiębiorcóW seniorów, osób z niepełnosprawnościami, organizacji pozarządowych i społeczników.

Opracowanie jest dostępne między innymi tutaj: https://www.bonafides.p|/wp-

content/uploads/2O2O/O2lStandardv Piesze Raport final online low q.pdf

Zawarte w nim wskazówki pomagają w tworzeniu bezpiecznych, nowoczesnych i przyjaznych, a przede

wszystkim dostępnych przestrzeni dla pieszych, w tym osób z niepełnośprawnościami. Są naturalnym

uzupełnieniem przyjętych juz w naszej gminie standardów i wytycznych kształtowania infrastruktury

rowerowej oraz stanowią kolejny krok w kierunku zrównoważonei mobilności mieiskiei.

Słowem, korzystanie z dokumentu juz od etapu projektowania "usługi chodzenia po mieŚcie" wpływa na

jej końcowe usprawnienie.

Uprzejmie proszę o informację, jakie działania w Mikołowie zostaną podjęte w kierunku uwzględnienia

zapisów ze standardów, a tym samym podniesienia stopnia dostępności przestrzeni dla piesŹych.
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